
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van Zondag 26 februari 2016

Aanwezig: Aderik, Aiko, Alexander, Arne Jansen, Arno (vanaf 22.10u), Carolyne, Fanne, Jari, Lien, Lisa,
Lise, Nele, Quentin, Sander, Siebe (vanaf 22.25u), Simme

Verontschuldigd: Tine, Mariska

Afwezig: Andreas, Arne VDK, Denis, Dries, Karim

Waarnemer: Aaron, Kristien, Samuel, Wieter (tot 22.41u)

De vergadering wordt geopend om 22.05u.

Goedkeuring Agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring Verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Mededelingen

• Tegen volgende PV moet elke post intern geëvalueerd worden, zodat dat op de PV kan besproken worden.

• Op kernraad is ons voorstel voor verkoop van beiaardcantuskaarten besproken: we gaan ze verkopen vanuit
een raam van de gang met de rij die dan buiten aanschuift. De verkoop gaat door op 21 maart vanaf 19u.
Het zijn max. twee tickets per persoon op vertoon van twee studentenkaarten. Meer details over de verkoop
staan in de nota die Fanne eerder al doorstuurde.

Actiepuntjes vorige vergadering

Actiepunt uit te voeren door gedaan?
Bash doop opruimen Dopers ja
Herbegroting doorsturen Aiko nee
Oude desktop bar nakijken Webteam nee
Verplaatsing initiatie Barbara Cultuur ja
Uitzoeken beamer repareren Fanne nee
Marginalenbar regelen De Roover Bar nee
Sleutel Cudi Yanice checken ... ja
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Raden

LOKO AV + WV Studentenbeleid

• Er zijn projectsubsidies toegekend voor de Existenzweek van VTK en het Student Music Festival van VTK
en Ekonomika.

• De exploitatie van LOKO is getoond en was 12000 euro positief. Dat geld gaat naar herstellingen van koten
die LOKO verhuurt en een buffer.

• Het ticketsysteem van de beiaardcantus is overlopen, maar ons voorstel is ondertussen al uitgewerkt (zie
hierboven).

• De speerpunten voor de rectorsverkiezing zijn overlopen.

Cultuur WV

Niemand van de PV was aanwezig en het verslag is er ook nog niet. Ithaka is besproken: Wina krijgt twee shiften
die Cultuur intern gaat invullen.

Sport WV

• De sportkaart is minder populair. Er komt een officieel onderzoek vanuit de associatie.

• Voor Survival of the Student is gevraagd wie er een obstakel zet. Scientica doet niet mee want enkele
kringen hebben kiesweek en geografie heeft een excursie.

• Er is gevraagd of er nog kringen wilden helpen voor het plaatsvervangend evenement van de studentenma-
rathon. Het wordt waarschijnlijk een atletiekmeeting met een paar ludieke nummers. Momenteel helpen
VTK, Apolloon, Ekonomika en wat kleine kringen al mee. Binnen Sport was er niet veel animo, dus Wina
gaat niet helpen.

Stura

• Herindeling academiejaar: de KUL heeft een werkgroep ingericht om tegen september met enkele voorstellen
te komen. Stura wil actief meezoeken, maar de voorstellen zijn op de vergadering niet goed genoeg bevonden.
Er wordt verder gezocht.

• Docentenevaluaties: Stura wil dat studenten tegelijk de docent en het vak kunnen evalueren, bv. ook hoe
het in het curriculum geplaatst is en of het nuttig is.

• In het kader van de vraag: ‘liever les van een toponderzoeker of een toplesgever?’ wordt onderzocht of het
haalbaar is om assistenten te laten lesgeven als ze dat kunnen en willen.

• In de examenperiode worden veel plaatsen in de ebib bezet door hogeschoolstudenten, terwijl die bib volledig
door de universiteit betaald wordt. Het voorstel om slechts een beperkt aantal plaatsen voor deze studenten
te voorzien is afgewezen. Er zal eerst met de hogeschool overlegd worden.

Scientica AV

• De webmaster van Scientica is ontslagen. Arne VDK wordt de nieuwe webmaster.

• De begroting is overlopen en was in orde.

• We krijgen 1245 euro van CuDi. Vorig semester hebben we 1066 euro gekregen. We hadden begroot op
2500 euro, dus volgend jaar kan er beter wat veiliger begroot worden.
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Scientica AKV

• Skireis is geëvalueerd. De organisatie van Skikot was nog steeds niet erg goed. Volgend jaar zitten we niet
meer aan hun contract vast.

• Update Jobfair: er komen 18 bedrijven, waaronder 15 van Wina. Aangezien iedereen een basisinkomen krijgt
en voor de rest verdeeld wordt wat werd binnengehaald, komt dit goed uit voor ons. We krijgen dus wel
bijna alle shiften. Twee bedrijven hebben geen logo doorgestuurd, dus staan niet op de poster. Er wordt
gewerkt aan de CV-boekjes.

• Update Galabal: Voor het diner + bal is de prijs 60/70 euro (leden/niet-leden). Het diner duurt drie uur
en heeft gratis wijn. Het bal alleen kost 12/15 euro. De presessen van andere kringen mogen gratis binnen
en de rest van hun presidium mag met een VIS-kaart aan ledenprijs binnen. De kaarten zullen waarschijnlijk
vanaf woensdag op de gang verkocht worden.

Update PR/Jobfair

Er is een bedrijf dat nog naar de Jobfair wil komen, als dat nog geregeld kan worden. Er mag nog veel reclame
gemaakt worden, nodig allemaal je vrienden uit voor het evenement. De shiften komen binnenkort, maar de kans
is groot dat PR die intern invult.

Evaluatie afgelopen activiteiten

Temptationbar

Er was veel volk en er is 4.75 vat gedronken. De cocktail was heel snel op. De bar heeft ongeveer 160 euro positief
gedraaid.

Jeneversport

Doordat dit nog verplaatst moest worden omwille van de kringenzuip, was de timing slecht. Er was maar 4 man,
maar ze hebben zich wel geamuseerd. Er zijn 2 flessen opgedronken en de activiteit heeft 8 euro positief gedraaid
(hier is nog wel niet in rekening genomen dat niet alle flessen opgedronken zijn).

Chili-con-carne-eetstand

Verliep goed. In het begin werden er te kleine rijstporties gegeven en op het einde waren er nog 4 potten rijst
over. Er was te veel chili sin carne, dus is de con carne daarmee aangelengd. De activiteit heeft 40 euro boven
begroting gedraaid.

EJW-bar

De 130 cocktails waren na een uur al op. Voor de rest zijn er 10 flessen jenever en 4 vaten gedronken. Er waren veel
enthousiaste eerstejaars. Het nieuwe muziekprogramma voor de barpc was makkelijk om mee te werken. De bar
heeft 140 euro onder begroting gedraaid. Er is wel nog wat onduidelijkheid dus best wachten op de almarekening.

Game-of-Thronescantus

Het was leuk. De koster was tevreden met de opkuis.
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Activiteiten in de nabije toekomst

Wina Wiskunde Olympiade

De begroting is oké. Er is 100 euro aan prijzengeld, maar dat is gebruikelijk. Art regelt ook nog verder met het
Arne Loosveldtfonds. In plaats van de gebruikelijke bonnetjes op de bar (als de WWO op woensdag doorgaat),
zal er nu een receptie volgen.

Kabouterbar

De vaten La chouffe moeten nog gehaald worden bij letteren met de auto. Het is 1.20 euro voor 33 cl. In het
tekstje mag nog vermeld worden dat er La chouffe is. De begroting is oké. Nicky, Aderik en Albert draaien de bar.

Leidsche Flesch

Er komen 10 mensen uit Leiden. We gaan vrijdag eten en iets drinken op de Oude markt en zaterdag bezoeken
we de beiaard en de brouwerij van de Domus om er daarna te blijven eten. Er zijn 8 slaapplaatsen nodig, maar
dat is ondertussen al in orde.

Vodkabar

De begroting was te laat en niet in orde. Er zullen 4 vodkacocktails zijn: vodka rodeo, vodka orange, vodka cola
en vodka citroen. Het zou leuker zijn als het coca cola is. Aiko gaat nog wat prutsen met de aantallen en de
prijzen. Aparte shotjes zullen gegeven, maar niet gepromoot worden.

LAN-party LBK en VTK

Er is nog geen definitief antwoord van Alma (geen duidelijke huurprijs in hun mail). We mogen er sowieso niet
frituren, maar wel BBQ’en. Bovendien moeten er tafels gehuurd worden van de KUL in plaats van ze naar beneden
te halen, maar daar zullen we nog over discussiëren. Het mag ten laatste tot half 6 duren. De begroting gaat via
LBK. Er is nog geen tekstje, dus dat moet dringend aangemaakt worden.

Activiteiten in de verre toekomst

Lenteconcert

Er staat al een tekstje in de Winagenda en er zijn al inzendingen van enkele artiesten. Het zou leuk zijn om
ook proffen of assistenten te contacteren om te vragen of ze iets willen opvoeren. Poedts wil bv. wel spelen,
maar wil dan wel dat er studenten meedoen. Simme heeft een certificaat van PA dus kan nu veel uitlenen van
Vlaams-Brabant. Woensdag worden op OWG de categorieën beslist. Grafisch is bezig aan een poster. De subsidies
zijn al ingediend bij LOKO maar nog niet bij commissie cultuur.

Verplaatsing quiz

De quiz wordt verplaatst naar 18 mei.

Wetenschappelijke kring VUB

Op skireis hebben mensen van Wina Gent mensen van de Wetenschappelijke kring van de VUB (het analoog van
onze Scientica) ontmoet, die ook enthousiast waren om naar de verbroederingscantus te komen. Voor de andere
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kringen was het oké, we moeten enkel nog beslissen wat wij ervan vinden. Er zijn maar 100 plaatsen, dus dat zou
wel betekenen dat de plaatsen per kring beperkt zijn. Evt. kunnen we ze laten komen als we weten dat er plaats
over is, iets wat een week op voorhand geweten is. Er wordt over gestemd met 16 stemgerechtigden

• Mogen sowieso komen: 5

• Mogen enkel komen bij plaats over: 3

• Onthouding: 8

Er is staking van stemmen. De discussie wordt heropend. Misschien kunnen ze beter eens naar een Scienticantus
komen. Langs de andere kant is het oneerlijk, want ze hebben daar geen equivalent van Wina.

Er wordt opnieuw gestemd:

• Mogen sowieso komen: 5

• Mogen enkel komen bij plaats over: 7

• Onthouding: 4

Als er plaats over is mogen ze komen.

Prijs lidkaarten

Normaal gezien wordt de prijs van de lidkaarten gehalveerd in het tweede semester. Nu het 200 jaar faculteit
is, zijn er veel meer activiteiten die duurder zijn/waaruit je meer voordeel haalt met een lidkaart (bv. Galabal,
Scientica BBQ), dus moet het bedrag misschien hoger blijven. Volgens die redenering hadden we de lidkaarten
echter ook duurder moeten maken aan het begin van het jaar. Bovendien worden de meeste mensen die nu nog
lid worden dat niet voor de activiteiten, maar omdat ze het vergeten waren, voor de Cudi, of omdat ze nu pas
terug zijn van Erasmus. We houden de prijs op 4 euro.

Werkgroep docuwiki

Redelijk veel ervaren presidiumleden stoppen na dit jaar, dus het zou handig zijn als alle postenverantwoordelijken
de docuwiki updaten. Voor een paar posten staat daar helemaal niks op. De posten gaan zelf proberen dat te
regelen, maar zullen er voldoende aan worden herinnerd op de vergaderingen.

Varia

• Aaron: ‘Ik heb mijn bak mee, sorry voor het lange wachten.’

• Sander: ‘Het tekstje voor de Spamtus is heel grappig.’

• Nele: ‘Als mensen meedoen met dagen zonder vlees, zet je dan bij Wina.’ - Dat mag ook nog gedeeld
worden met de Winafacebook.

• Lien: ‘Heeft er iemand een goede automatische mailserver?’

• Simme: ‘Guitar Hero spelen aan 160% is niet gemakkelijk.’

• Siebe: ‘Proficiat aan Simme, omdat die volgend jaar schachtenmeester zal worden. Proficiat aan Aderik,
omdat die Simme een heel jaar mag pesten zonder dat die iets kan terugdoen. (Als we verkozen worden,
hé!)’

• Aderik: ‘Dankuwel aan EJW om de kar met leeggoed van de zwarebierenbar weg te doen.’
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• Arno: ‘Ik ben bijna klaar met mijn taak voor elektroweak and strong interactions.’

• Fanne:‘Ik weet niet meer exact het hele verhaal, maar Wieter was in de keuken aan het wachten op Anthe,
die hem ging komen halen. Toen Anthe kwam en hij meeging, riep iedereen ‘sloef!’. Wieter wou terugkomen
om er iets van te zeggen, tot Anthe heel luid ‘Wieter!!!!!’ riep.’

• Jari: ‘Die man met zijn bochel die voor ons wou lopen op de 24 urenloop heeft nog een berichtje gestuurd
naar Wina op facebook, maar het lijkt verkeerd verzonden te zijn: Hartlijk bedankt linden en pvda ik hoop
echgt dat jullie met de verkiesiengen op de 1ste plaas komen te staan maar heb er goede vermoeden op en
exstra woningen kan hij ook al doen op bestaande woningen Borger bauwen hoe veel paté daken zijn er niet.’

• Fanne: ‘Kijk wat ik gekregen heb op de infobeurs, dat zijn gekleurde pillen!’ *Toont snoepjes vermomd als
pilletjes*

Actiepuntjes

Actiepunt uit te voeren door tegen
Herbegroting doorsturen Aiko 12/03/2017
Oude desktop bar nakijken Webteam 12/03/2017
Uitzoeken beamer repareren Fanne 12/03/2017
Marginalenbar regelen De Roover Bar 12/03/2017
Docuwiki updaten postenverantwoordelijken 21/05/2017

De vergadering wordt gesloten om 23.35u.

Lise Wouters (secretaresse)
lise@wina.be

De volgende vergadering gaat door op zondag 12 maart 2017 om 22.00u in de Winaliving.
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